
Skolebestyrelsesmøde – Virum Skole 

Ordinært skolebestyrelsesmøde 

25. september 2023 kl. 17.30 – 20.00 

Medlemmer: Lars Salling, Pia Elkjær Bay, Dorien van Veelen, Tina Nyyssönen, Jesper Nygaard, Bo Torp Henriksen, 

Kristian Brunnenberger Andersen, Lene Rasmussen, Kaja Gillesberg Lassen, Anne Steiner Jensen, Gitte Rasmussen, 

Jonas Fisker, Anya, Tobias  

Afbud: Jesper, Kaja, Tobias 

Ansvarlig for gennemlæsning af referat: Tina 

Dagsorden: 

0 Formalia     

 

1.1 Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen er godkendt     

 

1.2 Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmøde 28.8.2023 

Referat er godkendt. 

 

 
2 Drøftelse/behandling af emner 

 

2.1 Evalueringen af årsberetning (drøftelse) 

Bestyrelsen har lavet en videoårsberetning, som er lagt på Aula. 

Årsberetningen er ligeledes sendt til Borgmester og udvalgsformand.  

Der har d.d. været 290 afspilninger af årsberetningen, men den skulle 

gerne nå ud til endnu flere. Det kan evt. ske ved, at den fremadrettet 

også vises til forældremøderne i starten af august, eller at der på disse 

møder opfordres til at se beretningen   

Årsberetningen vil også forsøges gjort lettere tilgængelig næste år, evt. 

med færre emner, kortere indslag givet i makkerpar og det vil 

indledningsvist kunne skitseres, hvilke emner der berøres.  

Skolebestyrelsen vil gerne lave årsberetningen op til sommerferien. 

 

2.2 Skolerådets arbejde (drøftelse) 

Vurderingen er, at Skolerådets indflydelse er større end summen af de 

enkeltes skolebestyrelsers indflydelse. 

 

Virum Skoles bestyrelse ønsker, at samarbejdet i skolerådet bliver styrket, 

men oplever ikke at opbakningen er så god fra de andre skoler.  

 



Formandskabet fra Virum Skole (og et par andre formandskaber) 

indkalder formandskaberne fra de øvrige skoler til et møde om skolerådets 

arbejde til en debat om, hvad skolerne vil med skolerådet.  

 

2.3 Ferieplanen 2024/2025 (beslutning) 

Skolebestyrelsen vedtager ferieplanen for det kommende skoleår. Se 

bilag. 

 

Der drøftedes forskellige datomuligheder, alle med både fordele og 

ulemper.  

 

Skolebestyrelsen ønsker, at der bliver en fridag 2. januar og 6. juni.  

 

2.4 Kontaktforældremødet (aftaler) – hvem siger hvad? Gennemgang af 

dagsordenen  

 

Ledelsens oplæg blev gennemgået og kvalificeret.  

 

Præstationskultur: Pia  

Mobilpolitik: Dorien 

Kontakt-trivselsforældre: Bo 

Nedsættelse af timeantallet: Gitte  

 

3 Driftsforhold 

 
3.1 Nyt fra elevrådet 

Der bliver afholdt elevrådsmøde inden det kommende bestyrelsesmøde.  
Der er fremsat ønske om afholdelse af en håndboldturnering. 
 

3.2 Henvendelse fra forældre: Den nye daginstitution. Se bilag. Hvem 
skriver et svar?  

 
Henvendelsen er sendt som en kopi, som er sendt til kommunalbestyrelsen.  
Lars sender et svar.  

 

3.3 Meddelelser  
Bettina Bay Nielsen starter som SFO- og klubleder 1.10.2023 

 
3.4 Eventuelt   

Der ønskes et fokus på Kolle. Det tages op på det kommende 

skolebestyrelsesmøde.   
 

Der ønskes en status fra ledelsen for, hvordan det går i SFO og Kolle. Det 
tages op på det kommende skolebestyrelsesmøde.   
 

Der var tilfredshed med skole- og daginstitutionsområdets repræsentanter 
indsats på budgetmødet med kommunalbestyrelsen.   

 
3.5 Lukket dagsorden  


